
Zápis ze schůze Školské  rady Gymnázia L. Pika Plzeň 4. 3. 2009 
 
Přítomni: Mgr. M Brabec, Ing. Z. Trmota, S. Taubrová, J. Kunc, PaedDr. J. Mašek, PaedDr. 
N. Kubešová 
 

1. Zahájení – p. Mašek 
 
2. Jaké jsou možnosti využití ROP Jihozápad – Oblast podpory 2.4 – Rozvoj 

infrastruktury základního, středního a vyššího odborného školství. 
Mgr. Brabec přislíbil pomoc při přípravě a sestavování projektu před podáním. Při 
prohlídce školy se všichni členové ŠR shodli, že je nutné projekt urychleně připravit a 
podat vzhledem k termínu, aby se žalostný stav budovy a vybavení podařilo zlepšit. 
ŠR vytýká řediteli školy, že neinformoval pedagogický sbor ani ŠR o první a druhé 
výzvě k tomuto projektu, neboť toto je výzva třetí, a nevyužil možnosti zapojit se do 
grantového řízení na rekonstrukci hřiště.  
 

3. Mgr. Brabec projevil přání, abychom nafotili stav budovy a tuto fotodokumentaci mu 
poskytli jako podklad k dalšímu jednání na Magistrátu MP a KÚ PK. 

 
Usnesení: Mgr. Brabec projedná možnosti ohledně realizace projektu a převodu budovy                  

z majetku města Plzně na majetek PK s p. J. Stručkem, radním pro oblast školství. 
Na jeho podnět se bude stavem školy zabývat Výbor pro školství, vzdělání a 
zaměstnanost při Plzeňském kraji. 

                  ŠR poskytne fotodokumentaci o stavu budovy Mgr. Brabcovi jako podklad 
k dalšímu jednání. 

 
 
 
 
 
Ověřil: PaedDr. Josef Mašek 
 
6. 3. 2009 
 
 
 
                                                                                     Zapsala: PaedDr. Naděžda Kubešová 


